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DAGSORDEN 

Styrets forslag til dagsorden i henhold til vedtektene 

  

1. Konstituering av møtet 

a. Godkjenning av representanter 

b. Godkjenning av innkalling 

c. Godkjenning av dagsorden 

d. Godkjenning av forretningsorden 

e. Valg av ordstyrer 

f. Valg av sekretær 

g. Valg av tellekorps 

h. Valg av to representanter til å undertegne protokollen 

 

2. Årsberetning for 2023 

 Styret i LJFF 

 Barne- og ungdomsutvalget 

 Elgbaneutvalget  

 Jakt- og fiskeutvalget 

 Kvinnekontakten 

 Leirdueutvalget 

 

3. Regnskap for 2023 

 

4. Budsjett og arbeidsprogram for 2024 

 

5. Fastsettelse av medlemskontingent for 2024 

 

6. Retningslinjer for foreningsdriften 

 

7. Informasjon fra styret 

 

8. Innkomne saker med styrets drøfting og innstilling til vedtak 

 

9. Valg 

 Styre i henhold til §8 

 Valgkomite  

 Revisorer og vararevisor 

 

10. Opplesning av protokoll 
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FORRETNINGSORDEN ved LJFF sitt årsmøte 

1. Talerett har alle årsmøtedeltakere, det vil si alle som er fylt 14 år og har betalt medlemsavgift 

i LJFF, æresmedlemmer, fylkeslagets styre og innbudte gjester. 

 

2. Forslagsrett har alle årsmøtedeltakere og møtende æresmedlemmer 

 

3. Stemmerett har alle årsmøtedeltakere som har fylt 14 år og møtende æresmedlemmer. 

 

4. Taletid 

Med unntak av innledere er taletid fem minutter første gang og tre minutter andre gang man 

har ordet i samme sak. 

Ingen har rett til å få ordet mer enn to ganger til samme sak.  

Dirigenten har rett til å sette strek ved inntegnede talere, dersom han/hun anser alle sidene 

ved saken belyst.  

Forslag kan kun fremmes før strek er satt. 

 

5. Saker avgjøres med alminnelig flertall.  
Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme, unntatt ved personvalg - der det foretas 
loddtrekning.  
Personvalg bør foregå skriftlig dersom det foreligger flere forslag og noen krever skriftlig 
avstemning.  
Ellers har ingen tilstedeværende mer enn én stemme.  
Det er ikke rom for fullmakter.  
 

6. Forslag leveres skriftlig og før strek er satt.  

Forslag kan ikke trekkes etter at strek er satt. Bare endringsforslag i forbindelse med saker 

som er oppført på dagsorden kan fremmes og behandles.  

For sent innkomne forslag kan ikke behandles. 

 

7. Endring av vedtektene kan foretas på årsmøtet. 

For at vedtak om vedtektsendring skal være gyldige, kreves 2/3 flertall. 

  

8. Det føres vedtaksprotokoll fra årsmøtet. 
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1. Konstituering av møtet 

a. Godkjenning av representanter 

b. Godkjenning av innkalling 

c. Godkjenning av dagsorden 

d. Godkjenning av forretningsorden 

e. Valg av ordstyrer 

f. Valg av sekretær 

g. Valg av tellekorps 

h. Valg av to representanter til å undertegne protokollen 

 

2. Årsberetning for 2023 

 

Styret har i 2023 bestått av 

Beate Smestad Andersen   Leder 

Hilde Lang-Ree     Nestleder 

Else Nordby Lang-Ree    Kasserer 

Simen Storsveen    Sekretær 

Anders Nilssen     Styremedlem 

Bjørn Erik Larsen    Styremedlem 

Kato Nordsveen    Styremedlem 

Henrik Fylling     Styremedlem 

Anne Westvold     Styremedlem/kvinnekontakt 

Jørn Marken     Varamedlem 

Kim Erik Larsen     Varamedlem 

Bård Thuve     Varamedlem 

 

Instruktører  

jegerprøvekurs:  Gunnar Helge Arnekleiv 

   Bjørn Erik Larsen 

Oscar W. Nilssen 

Espen Skogheim Kaspersen 

Knut Larsen 

Simen Storsveen 

 

Det har i 2023 vært avholdt 10 styremøter. 

 

Foreninga har pr. 31.12.23 691 (sekshundreognittien) medlemmer, en økning på 3,6%. 

 

2023 har vært et travelt år i LJFF; vi har arrangert NM i jegertrap og leirduesti sammen med Vang 

JFF– der vår egen Henrik Fylling ble norgesmester i leirduesti og fikk tildelt kongepokal – vi har jobba 

mye dugnad med å utbedre kulefang og siktelinjer på elgbana, vi har hatt sommerskole for barn og 

unge i Løten og det nyoppretta kvinneutvalget har gjort en god jobb med å finne sine 

arbeidsoppgaver og samarbeidspartnere. Vi har også hatt jegerprøvekurs. 

Det har vært stor aktivitet på skytebanene hele året.  
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Styret har i tillegg til å holde trådene og jobba det administrative, også fortsatt arbeidet med å 

implementere styringsdokumentene for styret og i undergruppene. 

 

Foreninga har følgende æresmedlemmer; Bjørn M Hansen, Jan Eike, Arve B Johansen, Arne Egil 

Stensåsen, Oscar W Nilssen, Torbjørn Victor Lund, Kato Nordsveen, Gunnar Westby, Tom Håkonsen 

og Erling Skjærstad 

 

 

 

 

 

BARN- OG UNGDOMSUTVALGET 

Leder: Bjørn Erik Larsen 

Nestleder: Erik Andre Holvik 

Styremedlemmer: Simen Larsen Ålgård, Ola Strand Nystuen, Martin Brustad, Benjamin Øien Hørsand   

Styret i barn- og ungdomsutvalget har hatt tre møter i løpet av året. 

Det er innkjøpt klær til leder og ungdommene i utvalget (T-skjorte og hettejakke med LJFF-emblem). 

Messengergruppa fungerer greit som kommunikasjonskanal.  

Aktivitet i 2023: 

 Skyting for ungdom; rifle og hagle 

 Isfiske på Rokosjøen 

 Barnas turdag ved Mosjøen 

 Stand på Jakt- og fiskedagene 

Det var også planlagt at LJFF v/ungdomsutvalget skulle ha ansvar for fiskedammen ved Prestøya på 

Jakt- og fiskedagene, men aktiviteten der ble avlyst p.g.a. flom i etterkant av «Hans». Vi hadde stand i 

stedet. 

Den planlagte opplæringsjakta på rådyr ble også avlyst, da det var ulv i terrenget da og man derfor 

ikke ville ut med hunder. 

 

Ønsker fra ungdommene for neste år: 

 Introjakt/ opplæringsjakt 

 Fellejakt  

 Åtejakt  

 Pilking (Mosjøen/Rokosjøen) 

 Kan vi forhandle med Løiten Almenning for å få samme betingelser som man har i Stange og 

Romedal? Der gjelder ungdomskortet til man er 23 – i Løiten almenning kun til man er 17.  
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ELGBANEUTVALGET 

Styret i elgbaneutvalget har i 2023 bestått av; 

Leder:   Kato Nordsveen   1.år 

Nestleder:  Jørn Marken    2.år 

Sekretær:  Espen Skogheim Kaspersen  1.år 

Styremedlem:  Rune Skårholen    2.år 

Styremedlem:  Hans Inge Murud   2.år 

Styremedlem:  Jon Inge Storåsen   1.år 

Varamedlem:  Even Nordsveen   1.år 

Varamedlem:  Ola Berntsen    2.år 

Valgkomite:  Jon Nordeng    1.år 

Valgkomite:  Sverre Lindstad    2.år 

     

Det har vært fire styremøter siden årsmøte forrige året, og to medlemsmøter for alle medlemmer i 

LJFF. 

Det har vært bra med aktivitet på elgbanen i år, både med og uten gevær. Dugnader med klargjøring 

av blinker, forbedring av kulefang hvor vi har hatt behov for gravemaskin og utbedring av gjerder. 

Vi har som vanlig hatt oppskytinger og treninger for storviltjegere, fallviltlaget og grunneierlaget slik 

som tidligere. Det har vært stor interesse og oppmøte på storviltkveldene. 

 

I tillegg prøvde vi ut tre kvelder med rekrutt og dameskyting for å få med flere medlemmer, et 

positivt tiltak, men dette fortsetter ikke i 2024. Grunnen til det er at det er lite ledige kvelder på 

elgbana og at det ikke var noen damer som hadde spesielt ønske eller behov for å ha egne kvelder. 

Det er ikke helt utenkelig at det kan la seg gjennomføre ved en senere anledning. Rekruttskytingene 

blir på onsdager / fredager da det kun er skyting for cal .22 

 

Vi har arrangert to kveldsstevner i Hedemarkenkarusellen.  Sparebankpokalen og brannkassepokalen 

ble også gjennomført, klubbmesterskap jaktfelt med 33 deltagere, elgskyting 16 deltagere, og 8 stk 

var med på villsvinskyting. Vi arrangerte også et elgstevne i juni med bra deltagelse. 

Elgbanen ble også brukt i forbindelse med NM leirdue som ble arrangert, og flere fra elggruppa 

meldte seg som frivillig for å hjelpe til på tvers av gruppene, som vakt, hjelpemannskap og/eller med 

utstyr for gjennomføring av arrangementet. 

Flere medlemmer var med på NM jaktfelt på Tynset, og vi hadde også bra deltagelse på NM elg-

skyting.  

Rune Skårholen har styrt dugnadene på bana i vår, sommer og høst. Det er gjort mye med skiver, 

kulefang etc. Det gjenstår fortsatt noe på kulefanget selv om det ble utbedret, så er det mye aktivitet 

og det skytes det mye. 

Vi søkte NM elg i 2025, men vi fikk ikke arrangementet. Søknaden ble forlenget og vi fikk tildelt 

arrangementet i 2026. Hovedkomiteen er på plass, men det er alltid plass for flere ildsjeler som kan 

tenke seg å bidra. 

Det vil bli kostbart å fornye skiver, dataanlegg etc på elgbana. Vi har fått midler fra 

Sparebankstiftelsen som er brukt på nytt anlegg til løpende elg, dette er bestilt og vil forhåpentlig 

komme i løpet av våren 2024. Opprustning av standplass og skiver på resten av anlegget er også 

tenkt på og vil bli oppgradert i forbindelse med elg NM i 2026 
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Løten jff er en forening som har tradisjon for å gjøre det bra innen skyting. Gratulerer med mange 

fine resultater i året som gikk, og ønsker lykke til neste sesong. 

 

Resultater fra året som gikk: 

 

PREMIER TIL LJFF 

NM JAKTFELT TYNSET 

KLASSE 

B  4. RONNY FJELDVANG 

D1  18 MARIUS K. MURUD 

E1  17 SVERRE LINDSTAD 

E2  15 ERIK JOHANSEN 

F  8 LINDA DALBAK 

NM ELG ÅSANE 

KLASSE  

A  10 EVEN NORDSVEEN 

B 5 GABRIELLA KØRTVELYESSY 

D1  5 LEVENTE BARTUCZ 

9 MARIUS K. MURUD 

E1 2 TERJE GRINDEN 

3 SVERRE LINDSTAD 

5 TOR EGIL MAUSETH 

JC  4 HANS INGE MURUD 

 

 

MEDALJER VETERAN.    

GULL  TERJE GRINDEN 

SØLV  KATO NORDSVEEN 

 

D1  BRONSE LEVENTE BARTUCZ 

 

REGIONLAGET BRONSE 

EVEN NORDSVEEN sammen med Ørjan Grinden, Thomas Sæteråsen og Nikolai Torp 

 

KLASSEVINNERE HEDEMARKENKARUSELLEN 

KLASSE  

B  GABRIELLA KØRTVELYESSY 

E1  TOR EGIL MAUSETH 

E2  SVERRE LINDSTAD 

REKRUTT CELIA STØLAN OLSEN 

 

NM VILLSVIN NORMAL 30+30 

 1. ESPEN NORDSVEEN 

MIX 20+20  
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1. EVEN NORDSVEEN 

 

KLUBBMESTERSKAP JAKTFELT  

1. SVERRE LINDSTAD 

2. KAARE NORDGAARD 

3. JON INGE STORÅSEN 

 

 

KLASSE REKRUTT  

1. CELIA STØLAN OLSEN 

2. MARTHE FJELDVANG 

3. KARL ERIK NORDGAARD 

4. JULIE MARIE NORDGAARD 

4. AMALIE FJELDVANG 

KLUBBMESTERSKAP ELG  

1. SVERRE LINDSTAD 

2. TERJE GRINDEN 

3. TOR EGIL MAUSETH 

BESTE JUNIOR 1. LEVENTE BARTUCZ 

 

KLUBBMESTERSKAP VILLSVIN  

1. EVEN NORDSVEEN 

2. ESPEN T. NORDSVEEN 

3. KATO NORDSVEEN 

 

 

 

 

JAKT- OG FISKEUTVALGET 
Styret i jakt og fiskeutvalget har i 2023 bestått av; 

Leder:    Anders Nilssen      2022-2024 

Nestleder:   Kim Erik Larsen    2021-2023 

Fuglehunder:   Tommy Andersen    2021-2023 

Blodspor/ettersøk Beate Smestad Andersen 

   Gunnar Helge Arnekleiv 

   Lars Hagen 

Aversjon:   Gunnar Helge Arnekleiv  

   Lars Hagen 

   Arve B. Johansen(tilkallingshjelp) 

John Verstegen (under utdanning) 

Fisk:    Ole Magne Berget 

   Kim Erik Larsen  
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Jakt- og fiskeutvalget 2023 

2023 ble stort sett som året før mtp. aktivitetsnivå. 

Pilkedag på Rokosjøen i samarbeid med barnas turlag, ble en kjempedag med masse folk på isen! 

Anslagsvis ca. 100 barn, foreldre og besteforeldre var innom oss ila. dagen. 

Vi har hatt to medlemmer (Anders Nilssen og Kim Erik Larsen) på kurs for å bli instruktører i 

fluekasting. Ett «prøvekurs» ble forsøkt avholdt i etterkant, men forholdene satte en stopper for 

gjennomføringen av kurset i sin helhet. Vi satser på å komme sterkere tilbake i 2024! 

Her planlegges det for gratis kurs for de yngre medlemmene våre, samt ett kurs for den betalende, 

eldre garde. 

 

Sommerskolen, som er et tilbud i regi. Løten kommune ble en skikkelig «blåsbort dag»! 

Tross strålende sol, satte den kraftige vinden en stopper for det meste av planlagte aktiviteter. Vi fikk 

fisket litt, gått natursti, badet og på tampen studert abbor på nært hold😊 

Erfaringen vi tar med oss fra denne dagen er at vi må planlegge for å ha alternative aktiviteter i 

bakhånd for slike dager.  

 

Vi har inngått et muntlig samarbeid med Godshuset, slik at vi kan dra nytte av hverandre ved større 

arrangementer. 

I 2023 kunne vi tilby pub på skytterhuset under leirdue NM, der godshuset sto for både bevilgning og 

musikk. I gjengjeld fikk vi låne Godshuset gratis til arrangementet med Jegerpodden under Jakt- og 

fiskedagene. Dette planlegger vi også for i 2024. 

 

Introjakt på rådyr skulle avholdes i slutten av november. Her fikk vi tildelt jaktterreng av Løiten 

Allmenning, i tillegg til at vi fikk disponere terrenget til et vennlig jaktlag sør i bygda. 

Jakta måtte dessverre avlyses i siste liten, da det ble observert ulv i terrenget 2 dager før jaktstart. 

Vi jobber for å få avholdt dette i 2024.  

Aversjonsgjengen har stått på som alltid og hatt mye å gjøre også i 2023. 

I løpet av 10 kvelder ble det godkjent 143 hunder! Av disse er 61 førstegangsbevis og 82 fornyede 

bevis. 

 

Båtene våre har blitt godt brukt ila. sommeren, noe begge bærer preg av. Disse repareres og gjører 

klar for en ny sommer på Rokosjøen ila. mai. 

Båtplassen på Kølbua flyttes til hammardammen, hvor vi har fått tillatelse fra Løiten Allmenning til 

etablering av ny båtplass. Vi setter stor pris på dette! 

 

Arbeidsgruppa fra Fura-prosjektet har i 2023 bistått Hedmark JFF med samme kartleggingsjobb i 

Vingerjessa. Det jobbes med søknader og kultiveringsplaner for utvalgte strekninger. Det ble fanget 

ørret så langt opp som til Jønsrud! 

For Fura sin del, jobbes det fortsatt med grunneiere, statsforvalter og konsulenter. Å fjerne og evt. 

bygge om demninger er krevende arbeid, så her får vi stor hjelp fra Marius Hassve i Hedmark JFF. 

Midlene som ble bevilget for 2023 har blitt overført videre til 2024, så her ligger det fortsatt midler 

klare for tiltak. 

Vi retter en takk til alle som har vært med på prosjektet. 
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Fluebinderne våre har vært aktive gjennom vinter, vår og høst, og hatt til tider godt oppmøte på 

kveldene. Vi har god plass, så her er det bare å komme å bli med! 

 

 

HUNDEGRUPPA – SPORTRENINGER OG ETTERSØKSRINGEN 2023.  

Det er solgt 347 sekker hundefor i året 2023.  

 

SPORTRENINGER  

Har bestått av Gunnar H. Arnekleiv, Lars Hagen og Beate Smestad Andersen.  

Vi begynte spor treningene rundt Langbrusvingen og gapahuken i midten av mai. Vi har fryser på 

skytterbana med blod og skanker.  

Vi har bistått med veiledning og opplæring til deltagere som ønsker å lære mer om spor og spor 

arbeid eller aktivitet med hund.  

Noen skal trene mot godkjent ettersøk hund og andre skal trene for sporten ved prøver, eller de som 

har godkjent hund flinke til å holde arbeidet og ferdighetene vedlike. All ros til dere, vi blir så glade 

for å se dere.  

Alle deltagere har selv bidratt og lagt treningen med andre deltagere.  

Tidligere år har vi også trent en del bruksspor, men i år har vi kun hatt vanlig blodspor (AK) da vi 

trenger å være 2 for å kunne bistå deltagerne bedre.  

Mange av våre deltagere har nådd målet med egen ettersøkshund, de fleste har jakthund eller tenkt 

ren ettersøkshund av de som har deltatt på trening.  

Det er fint er at folk fortsetter å trene selv om hundene har blitt godkjent. Vi sier til deltagerne….. du 

slutter ikke å kjøre bil selv om du har tatt førerkort …? Hvem løper maraton uten trening? Vil du din 

bestevenn (hunden) gjør det? Svarene er enkle. 

Det gir stor motivasjon til oss å fortsette da vi ser hvor mange som kommer og tilbudet er viktig. Vi 

har blitt en fin gjeng med deltagere fra Løten, Elverum, Hernes, Våler, Stange, Hamar og Brumunddal 

og Moelv for å nevne noen. 

 

Vi ser det er ett stort behov for ett slik lavterskeltilbud, og hadde ønsket at flere foreninger hadde 

hatt slike tilbud til sine medlemmer.  

Vi har publisert treningen på FB, noe som fungerer bra og tror det er viktig å holde seg til en fast dag i 

uka, da vet medlemmene når det er trening.  

Vi har stilt med blod, skanker også har vi det sosialt.  

Vi holdt på deler sommeren, men avsluttet i august. Da de fleste har begynte å planlegge jakt eller 

fortsatte treningen i lag.  

Det var flere som gikk opp til prøve utover høsten.  

Vi tenker å starte opp igjen til våren så fort snøen er borte. Vi har plass til flere så håper vi ser deg til 

våren sammen med din firbente venn.  

Ønsker med dette dere alle ett fint trenings og jakt år. 

Håper vi ses på trening! 
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 Tidlig krøkes om god krok skal bli 

      
 

ETTERSØKSRINGEN 

Ringen har skriftlig avtale med: Kim Erik Larsen, Stine Melby, Knut Larsen, Jon Slettetveit, Arild Søby, 

Bjørn-Arild Sveen, Gunnar H. Arnekleiv, Anders Nilssen og Beate Smestad Andersen. 

Vi har ettersøksavtaler som er anbefalt av NJFF, dette gjorde det mere oversiktlig da vi hadde terreng 

og hvilke perioder jegerne jaktet. Da har vi større oversikt og vet hvor vi kanskje må ut. Det ble tegnet 

15 avtaler og 0 ettersøk ble gjennomført, vi tror det ble skutt mindre bukk i rådyrjakta i år enn tidligere 

år. I ordinærjakta har jaktlaget oftere egne godkjente hunder. 

Vi ses igjen i jakta, imellomtiden skal vi trene spor for å være klare til neste sesong 
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 Frøken på oppdrag en tidlig morgen. 

 

 

 MVH 

Beate med resten av gjengen i  ettersøksringen  
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ÅRSMELDING FRA KVINNEUTVALGET 
Kvinneutvalget har i 2023 bestått av: 

Kvinnekontakt:  Anne Westvold 

Utvalgsmedlem: Linda Dalbak 

Utvalgsmedlem: Elisabeth Brudvik 

 

Møter i kvinneutvalget: 

Vi har gjennomført 5 møter i løpet av dette første året vårt. (17. april, 1. juni, 14. august, 21. oktober, 

11. desember) Ellers har dialogen gått pr. mail og meldinger. 

 

Vi i kvinneutvalget har bidratt: 

 på stand sammen med jakt og fiskeutvalget på Sommer i sentrum lørdag 24. juni 

 med servering på avslutnings kvelden på Hedemarkskarusellen 8. August. 

 

Alle i kvinneutvalget deltok på BUK samling for ungdomsledere og kvinnekontakter 28. november. 

 

Aktiviteter i utvalget 

Leirduebana – hagle 

 Skytetrening på leirduebana hver mandag fra 17. april (første mandag etter påske) til og med 

mandag 4. september med opphold i juli. Vi har vært mellom 5 og 15 stk. på disse kveldene. 

Takk til de som stiller som frivillige instruktører, dere har gjort en veldig god jobb med å få 

oss til å bli observante på hva vi gjør riktig og feil. Dere gjør alle som kommer til oss trygge og 

til å føle seg velkommen. 

 Av de som deltar fast på disse mandagstreningene var det 3 stk. som deltok på 

Hedemarkskarusellen som nybegynnere. 

 Vi inviterte de andre foreningene rundt til å besøke oss på den siste skytetreninga. Da var vi 

20 deltagere, og vi fikk mange gode tilbakemeldinger på anlegget vårt og hvordan de ble tatt 

imot. 

 På en av kveldene på leirduebana hadde vi en gjennomgang av sikkerhet på bana, og 

rengjøring og vedlikehold av hagla 

 Gjennomførte også skytetrening en lørdag i måneden for jenter / rekrutter i oktober, 

november og desember. 

 

 

Elgbana - Rifle 

 3 egne skyte treninger for jenter/rekrutter i mai og juni, og til ordinære treninger tirsdag og 

lørdag utover høste 

 Invitert jenter/rekrutter til skytetreninger på riflebana gjennom annonsering på FB og 

aktivitetskalenderen vår 

 

Samarbeid med foreningene rundt: 

Vi har samarbeidet med kvinneutvalgene i Stange JFF, Furnes JFF, Nes og Helgøya JFF, Vang JFF og 

Romedal og Vallset JFF om å samkjøre aktivitetene våre slik at arrangementene våre ikke kolliderer 

med hverandre slik at vi kan få med oss flest mulig. 

Møter: 23. mai, 4. august, planlagt 20. februar 2024 
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Kick off og introjakt due -  

Kick off kveld før jakta 25. august 

 vi serverte smaksprøver på forskjellig mat av fisk vilt og det vi kan sanke i skogen,  

 foredrag om due og skogsfuglejakt av Anita Aasterud,  

 og om isfiske av Therese Larsson Jernberg 

 22 deltagere 

 En vellykket og trivelig kveld 

 Kvinneutvalget i Løiten JFF skal arrangere kick off kvelden i 2024 

Duejakt rundt på lokale jorder lørdag 26. august 

 14 deltagere 

 Ingen matauk, men noen nye jegere 

 

HOVEDMÅLET TIL KVINNEUTVALGET: 

Hovedmålet til kvinneutvalget er å rekruttere jenter/damer/nybegynnere til og bli jegere, og bli glad i 

friluftsliv. 

Vi ønsker å tilby et lavterskel tilbud som gir trygghet til etter hvert å kunne delta på ordinære 

skytetreninger, delta på skytekonkurranser hagle/rifle for å prøve seg på flere baner, og bli ivrige 

jegere og friluftsmennesker. 

 

 

 

 

LEIRDUEUTVALGET 
Styret i Leirdueutvalget har i 2023 bestått av følgende medlemmer: 

 

Leder:                  Henrik Fylling 

Nestleder:           Stein Nikolaysen 

Sekretær:            Ann Catrin Hoel Larsen 

Styremedlem:     Nils Anders Østberg 

Styremedlem:     Ronny Olafsen 

Styremedlem:     Brede Ensrud 

Styremedlem:     Bård Thuve 

 

Det er avholdt fem styremøter i 2023. I tillegg har vi hatt tre åpne medlemsmøter med NM komiteen 

vedr NM Jegertrap. Utover det har det vært hyppig møtevirksomhet mellom NM komiteen og Vang 

J.F.F, sponsorer, personell ol.  

Vi har hatt åpningstider hver tirsdag og torsdag kl 18.00- 21.00 hvor våre fire lag i treningsutvalget 

har driftet banen, samt hatt åpent mandager med instruktører for damer og juniorer. Sesongen har 

vart fra 11. april- 7. september med opphold i juli med unntak av NM jegertrap. 

Junior/dame satsing 24. april- 4. september. Det har vært godt oppmøte på disse dagene. Har vært 

arrangert to dager med skyting for gruppen på lørdager i november og desember. 

Når banen har vært åpen på lørdager har dette blitt annonsert på Facebook. 
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Vi har avholdt NM Jegertrap 3. til 8. juli. Dette ble et vel avholdt stevne. Skulle gjerne hatt flere 

funksjonærer, men slik blir det når NM blir arrangert utenom ferie. Vi er avhengig av de frivillige. 

Mange la ned mye arbeid og vi høstet mange gode ord for godt gjennomført stevne. Tusen takk for 

deres bidrag. Det ble sett. 

Rettes også en stor takk til alle som har bidratt på alle dugnader og alle stevner vi har avholdt. Vi er 

heldige som har en gruppe medlemmer som gjør så mye for å holde anlegget flott og gi deltagere en 

god opplevelse hos oss. 

Spesielt en stor takk til Geir Fylling for alle dugnadstimene med å vedlikeholde, ombygning av lager til 

gressklipper, reising av levegg, rekkverk og mye mer, samt å lage sittebenker til foreningen. En 

kjempemessig innsats. 

 

Regnskap NM 

NM         

Kategori Antall Inntekter Utgift Resultat 

Påmelding senior 329,00 180950,00     

Camping døgn 20,00 5000,00     

Camping uke 16,00 14400,00     

Lodd 462,00 46200,00     

Jubileum 484,00 72600,00     

Jubileum 
m/plakett 342,00 68400,00     

Press 1314,00 65700,00     

Spons   110000,00     

Støtte NJFF   10000,00     

          

Leirduer 53900,00   59080,00   

Premier     114600,00   

Catering     12760,00   

Kiosk m/dugnad   64980,00 40000,00   

Innkjøp rekvisita     25000,00   

Plaketter jubileum 150,00   10272,50   

Skilt LJFF     3518,75   

Kjøring     5668,31   

Leie speaker-
anlegg     3750,00   

Førstehjelpsutstyr     1838,00   

Søppel og kloakk     5000,00   

Akustikkanlegg     72817,50   

          

Totalt   638230,00 354305,06 283924,94 
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Stevner: 

Klubbens skyttere har deltatt i flere NM grener med gode resultater. Henrik Fylling ble Norgesmester 

i Leirduesti, hvor han også ble tildelt kongepokalen. Åshild Camilla Nordli ble beste dame i Leirduesti 

og det ble gull i Lag i NM Leirduesti. Det ble også bronse i NM jegertrap Lag. Dette er veldig bra med 

tanke på at disse samtidig driftet NM jegertrap for Løiten J.F.F 

Vi har hatt 16 stevnedager på baneanlegget: 

7.jan.  Leirduesti cup L.J.F.F 

28.jan. Leirduesti cup L.J.F.F 

9.mai Hedemarken Karusellen 25 duer 

3.jun. Beretta cup leirduesti 100 duer. 

4jun. Beretta cup leirduesti 100 duer. 

3-8jul. NM Jegertrap. 

30.jul. RM Hedmark jegertrap 50 skudd 

8.aug. Hedemarken Karusellen 25 duer 

2.sep. Klubbmesterskap 

4.nov. Vintercup Supersporting 50 skudd 

30.des Vintercup Kompakt leirduesti 50 skudd. 

 

Sportslige resultater: 

Leirduesti, Beretta cup 2023 Løiten J.F.F Lørdag3.juni: 

Kl. A, 1pl. Henrik Fylling 

Kl. B, 2pl. Åshild Camilla Nordli 

Kl. C, 7pl. Thore Grinden 

Kl. D1, 5pl. Trond Brage Holvik 

Kl. E1, 6pl. Stein Nikolaysen 

Kl. E2, 4pl. Dag Rune Egge 

 

Søndag 4.juni; 

Kl. A, 2pl. Henrik Fylling 

Kl. B, 5pl. Anja Dramstad 

Kl. C, 6pl. Thore Grinden 

Kl. D1, 5pl. Trond Brage Holvik 

Kl. E1, 8pl. Stein Nikolaysen 

 

Opplandscupen 2023 

Kl A, 15pl. Thore Grinden 

Kl B, 2pl. Thomas Bjørkås 

         3pl. Cato Wang 

Kl E2, 1pl. Johan Skogsrud 

 

NM Leirduesti 2023 

Norgesmester og kongepokalvinner: Henrik Fylling 

Klasse Best dame: 1pl. Åshild Camilla Nordli 
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Lagskyting: 

1pl. Løiten 1 

Henrik Fylling 

Knut Olav Gjerstad 

Thomas Nyberget 

 

NM jegertrap 2023: 

Kl. D1, 4pl. Trond Brage Holvik 

Kl. D2, 7pl. Jørgen Haraldsen 

Kl. E2, 1pl. Johan Skogsrud 

            3pl. Dag Rune Egge 

Kl. Best junior, 5pl, Jørgen Haraldsen 

Kl. Best dame, 4pl, Ann Catrin Hoel Larsen 

 

Lagskyting: 

3pl, Løiten J.F.F lag4 

Johan Skogsrud 

Dag Rune Egge  

Thomas Bjørkås 

 

RM Hedmark leirduesti  

Kl A, 5pl. Henrik Fylling 

Kl B, 7pl. Åshild Camilla Nordli 

Kl C, 4pl. Mads Kristensen 

Klasse Best senior, 2pl. Thomas Nyberget 

                    3pl. Henrik Fylling 

Klasse Best dame, 2pl. Åshild Camilla Nordli 

 

Lagskyting: 

1pl. Løiten 1 

Henrik Fylling 

Thomas Nyberget 

Atle Wedum Olsen 

 

 

LM Østlandet 

Kl, A, 2pl. Henrik Fylling 

Kl B, 3pl. Åshild Camilla Nordli 

Klasse best senior, 2pl. Thomas Nyberget 

                     3pl. Henrik Fylling 

Klasse best dame, 1pl. Åshild Camilla Nordli 

 

Lagskyting: 

2 pl. Løiten JFF 1 

Henrik Fylling 
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Knut Olav Gjerstad 

Atle Wedum Olsen 

 

3pl. Løiten JFF 2 

Thomas Nyberget 

Åshild Camilla Nordli 

Brede Ensrud 

 

 

 

RM Hedmark Jegertrap 50 skudd 

Kl A, 1pl. Knut Nordli (RM mester) 

Kl B, 1pl. Thomas Bjørkås 

Kl C, 2pl. Nils Anders Østberg 

Kl D1, 1pl. Trond Brage Holvik 

Kl D2, 1pl. Jørgen Haraldsen 

Kl E2, 1pl. Johan Skogsrud 

           2pl. Dag Rune Egge 

           3pl. Vidar Falldalen 

Klasse Best dame, 1pl. Monica Skår 

Klasse Best Junior, 1pl. Jørgen Haraldsen 

 

Lagskyting: 

1pl. Løiten J.F.F-2 

Knut Nordli 

Thomas Nyberget 

Thore Grinden 

 

Klubbmesterskap L.J.F.F 

Total vinner: 

Senior: Henrik Fylling 

Junior: Trond Brage Holvik 

Dame: Åshild Camilla Nordli 

 

 

Skeet: 

Senior: Henrik Fylling 

Dame: Anja Dramstad 

Junior: Trond Brage Holvik 

 

 

Jegertrap: 

Senior: Thomas Nyberget 

Dame: Ann Catrin Hoel Larsen 

Junior: Trond Brage Holvik 
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Sporting: 

Senior: Henrik Fylling 

Dame: Anja Dramstad 

Junior: Trond Brage Holvik  

 

OL-trap: 

Senior: Thomas Nyberget 

Dame: Åshild Camilla Nordli  

Junior: Trond Brage Holvik 

 

Leirduesti: 

Senior: Henrik Fylling 

Dame: Åshild Camilla Nordli 

Junior: Trond Brage Holvik 

 

Oppgraderinger: 

-Forbedret premierings plassen med ny pall, flaggstenger og plakatvegg. 

-Plattingen er oppgradert med levegg, rekkverk og blomsterkasser, samt stativ til hagler. 

-Lager er bygd om til garasje for gressklipper 

-Sittebenker med parasollholder bygd. 

 

Anskaffelser: 

-5 izettle 

-21 stk mikrofoner 

-8 batterier 

-8 batteriladere 

 

 

Besøk: 

Vi har hatt 8 firmaer/foreninger/skoler på besøk 

 

 

 

 

Sameiet Løiten skytterhus 

(møte 14.03., årsberetning og regnskap limes inn i dokumentene før kopiering) 

 

 

Styrets innstilling:  

Årsmeldinger godkjennes i sin helhet og vedtas av årsmøtet 
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3. Regnskap 

Resultatrapport       

Løiten Jeger og Fiskerforening       

993279056       

       

Gjelder periode 01.01.2023 - 31.12.2023       

       

 Hovedlag 
Jakt og 
fiskegruppe Lerdue Rifle/Elg Ungdom SAMLET 

       

Driftsinntekter       

3100 Salgsinntekter kiosk 0 0 120 948 2 990 0 123 938 

3101 Salg ammunisjon 0 0 428 323 97 770 0 526 093 

3102 Inntekter jaktutvalg 0 42 955 0 0 0 42 955 

3103 Treningsavgift mv 0 0 466 741 105 625 0 572 366 

3111 Stevner 0 0 449 429 17 153 0 466 582 

3112 Camping v/stevne 0 0 7 100 0 0 7 100 

3113 Loddsalg 0 0 46 400 0 0 46 400 

3120 Salgsinntekt tjenester, innenlands, avgiftsfri 103 516 0 0 20 000 0 123 516 

3123 Sponsorinntekt, avgiftsfri 0 0 115 000 0 0 115 000 

3130 Salg hundefor 156 129 0 0 0 0 156 129 

3150 Ettersøksavtaler 0 13 200 0 0 0 13 200 

3220 Salgsinntekt tjenester, utenfor avgiftsområdet 0 0 25 400 0 0 25 400 

3250 Inntekter fra egne arrangementer 3 499 0 0 0 0 3 499 

3400 Spesielle offentlige tilskudd 145 610 0 0 0 0 145 610 

3450 Tilskudd fra NJF sentral 0 0 0 0 25 000 25 000 
3600 Leieinntekt fast eiendom, utenfor 
avgiftsområdet 0 0 0 0 1 165 1 165 

3640 Grasrotandel 24 213 0 0 0 0 24 213 

3900 Andre driftsrelaterte inntekter -103 816 0 0 0 0 -103 816 

3915 Kursinntekter 3 250 0 0 0 0 3 250 

3920 Medlemskontingenter 63 263 0 0 0 0 63 263 

3930 Treningsavgifter 0 0 0 26 300 0 26 300 

 395 663 56 155 1 659 341 269 838 26 165 2 407 161 
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Hovedlag 

Jakt og 
fiskegruppe Lerdue Rifle/Elg Ungdom SAMLET 

Driftskostnader       

4009 Varekjøp koisk interne arr -1 947 0 -101 621 0 0 -103 567 

4011 Servering ved NM arrangement 0 0 -12 760 0 0 -12 760 

4305 KJøp av hundefor til videresalg -142 376 0 0 0 0 -142 376 

4310 Kjøp av lerduer mv  0 0 -27 430 0 0 -27 430 

4320 Kjøp av ammo 0 0 -653 598 -120 120 0 -773 718 

4340 Deltakeravgift  0 0 -3 300 -900 0 -4 200 

4345 Premie 0 0 -204 079 -11 020 0 -215 099 

4350 Lydkostnader mv NM arrangment  0 0 -3 750 0 0 -3 750 

5000 Lønn til ansatte -40 000 -2 500 -2 500 -2 500 0 -47 500 

5299 Godtgjørelse ettersøk 0 0 0 0 0 0 

5900 Gaver til ansatte, fradragsberettiget -510 0 0 0 0 -510 

5990 Annen personalkostnad -6 349 -3 500 -13 605 0 0 -23 454 

6005 Avskriving servicebygg 0 0 -92 004 0 0 -92 004 

6006 Rentekostnader servicebygg 0 0 -39 722 0 0 -39 722 

6305 Festeavgift 0 0 -6 013 -3 561 0 -9 574 

6320 Renovasjon, vann, avløp mv. -4 042 0 -13 622 0 0 -17 664 

6340 Lys, varme -89 041 0 -25 045 -4 830 0 -118 916 

6390 Annen kostnad lokaler -3 619 0 0 0 0 -3 619 

6490 Annen leiekostnad -1 370 0 0 0 0 -1 370 

6540 Inventar (Res) 0 -29 876 -72 818 0 -16 446 -119 139 

6545 Datautstyr 0 0 -8 843 0 0 -8 843 

6550 Driftsmaterialer 0 0 -42 584 -2 757 0 -45 340 

6553 Lisenser mv  -5 195 0 -1 500 -4 605 0 -11 300 

6560 Rekvisita 0 -2 730 0 0 0 -2 730 

6570 Arbeidsklær og verneutstyr -11 183 -25 533 -13 188 0 -9 493 -59 395 

6590 Annet driftsmateriel -4 735 -800 -10 748 -1 147 0 -17 430 

6599 Løten skytterhus -17 407 0 0 0 0 -17 407 

6620 Reparasjon og vedlikehold utstyr 0 0 0 -51 375 0 -51 375 

6630 Servicebygg Lerdue banen 0 0 -17 493 0 -9 563 -27 056 

6690 Reparasjon og vedlikehold annet 0 0 0 -6 250 0 -6 250 

6800 Kontorrekvisita (Res) -55 0 0 0 0 -55 

6860 Møter, kurs, oppdatering etc. -17 698 -17 442 0 0 0 -35 140 

6900 Telefon 0 0 -12 787 0 0 -12 787 

7100 Bilgodtgjørelse oppgavepl. 0 -630 0 0 0 -630 

7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig 0 0 -5 668 0 0 -5 668 

7320 Reklamekostnader 0 0 -3 519 0 0 -3 519 

7395 Øreavrunding 0 0 0 0 0 0 

7420 Gaver, fradragsberettigede -13 675 0 0 0 0 -13 675 

7500 Forsikringspremier -35 500 0 -23 006 -12 198 0 -70 704 

7770 Bank og kortgebyrer -1 771 0 0 0 0 -1 771 

7772 Gebyr vipps -2 607 -913 -3 873 -4 091 -20 -11 503 

7773 Gebyr paypal 0 0 -18 396 0 0 -18 396 

7798 Annen kostnad, fradragsberettiget -30 254 -4 350 -10 161 0 0 -44 765 

 -429 333 -88 273 -1 443 630 -225 353 -35 522 -2 222 111 
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Hovedlag 

Jakt og 
fiskegruppe Lerdue Rifle/Elg Ungdom SAMLET 

 

Driftsinntekter 395 663 56 155 1 659 341 269 838 26 165 2 407 161 

Driftskostnader -429 333 -88 273 -1 443 630 -225 353 -35 522 -2 222 111 

Driftsresultat -33 670 -32 118 215 711 44 485 -9 357 185 051 

       

Finansielle poster       

8050 Annen renteinntekt 12 163 0 190 99 37 12 489 

8070 Annen finansinntekt 4 202 0 0 0 0 4 202 

 16 365 0 190 99 37 16 691 

       

Årsresultat -17 305 -32 118 215 901 44 584 -9 320 201 742 

       

Påløpt inntekt Løiten skytterlag 39 703     39 703 

       

Årsresultat 22 398 -32 118 215 901 44 584 -9 320 241 445 
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Balanserapport   
Løiten Jeger og Fiskerforening             993279056   
   
Gjelder periode 01.01.2023 - 31.12.2023   
Periode fg år: 01.01.2022 - 31.12.2022   
   
 31.12.2023 31.12.2022 

   
EIENDELER   
   
Anleggsmidler   
1110 Skytterhus 2 000 000 2 000 000 

1115 Servicebygg lerduebane 767 486 767 486 

1116 Avskriving servicebygg = avdrag lån -145 973 -84 337 

1290 Andre driftsmidler 140 000 25 000 

 2 761 513 2 708 149 
   

Omløpsmidler   
1461 Lager rifle/elggruppe 115 000 86 800 

1462 Lager ammo/duer - lerdue 755 107 426 675 

1500 Kundefordringer 3 070 13 070 

1530 Opptjent, ikke fakturert driftsinntekt 39 703 121 255 

1579 Andre kortsiktige fordringer 12 270 7 610 

1590 Vipps elggruppa 0 0 

1591 Vipps lerdue 4 039 0 

1592 Vipps hovedlag 2 693 0 

1594 Izettle - interimskonto 4 598 0 

1900 Kontanter 2 397 2 397 

1920 Bankinnskudd 130 918 569 063 

1921 Jaktutvalg 1800 16 78287 102 321 346 513 

1922 Ungdom 1822 04 33877 16 808 103 870 

1923 Sparekonto 1865 58 14538 693 058 1 016 

1925 Lerdu 1865 20 02672 103 130 386 761 

1930 Elggruppe 1865 20 09219 133 034 241 521 

 2 118 145 2 306 552 
   

SUM EIENDELER 4 879 658 5 014 701 
   

EGENKAPITAL OG GJELD   
   
Egenkapital   
Egenkapital (innskutt og opptjent)   
2050 Annen egenkapital -4 116 436 -3 829 401 

   
Udisponert resultat   
Udisponert resultat  -241 444 -287 036 

   
Sum egenkapital (inkl, udisp. resultat) -4 357 880 -4 116 436 

   
Gjeld   
Langsiktig gjeld   
2220 Gjeld til kredittinstitusjoner -494 027 -835 663 

   
Kortsiktig gjeld   
2400 Leverandørgjeld -33 451 -61 581 

2409 Ikke reskontroført leverandørgjeld 4 529 4 529 

2690 Andre trekk 10 10 

2710 Inngående mva, høy sats 5 938 0 

2900 Forskudd fra kunder -11 515 -11 515 

2990 Annen kortsiktig gjeld 6 738 5 955 

 -27 751 -62 603 
   

Sum gjeld -521 778 -898 266 
   

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -4 879 658 -5 014 702 
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Revisjonsberetning:  

 
 

 
 
Styrets kommentar til regnskapet:  

  
Styrets innstilling til vedtak:  
Regnskapet for 2023 vedtas av årsmøtet.  
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4. Budsjett og arbeidsprogram for 2024 

 

Styret sin oppgave er å holde drifta i foreninga i gang, svare opp henvendelser fra medlemmer og 

andre og å bistå underutvalga med arbeid og arrangementer. I tillegg skal det fornyes avtaler med HV 

for leie av skytterhuset og baneanlegg, samt bredbåndsfiber til skytterhuset.  

BUDSJETT styret Inntekt Utgift 

Salgsinntekter, handelsvarer, avgiftspliktig høy sats 100000   

Gaver/tilskudd 35000   

Spesielle offentlige tilskudd 145000   

Mva.kompensasjon 20000   

Tilskudd fra NJFF (sentralt) 20000   

Grasrotandel 25000   

Medlemskontingenter 65000   

Varekjøp kiosk interne arrangementer   -5000 

Godtgjøring hovedstyre + utvalgsledere   -40000 

Regnskapsføring ?   -60000 

Lisenser m.v.   -10000 

Rekvisita (batterier, papir ++)   -20000 

Løiten skytterhus inkl. strøm   -120000 

Aviser, tidsskrifter, bøker, etc.   -10000 

Møter, kurs, oppdatering   -40000 

Bevertning   -15000 

Gaver, fradragsberettiga   -15000 

Forsikringspremier   -70000 

Gebyrer bank   -3000 

Annen finansinntekt   -2000 

Fiber til skytterhuset (ca. 25% av kostnaden)   -140000 

Sum 410000 -550000 

Resultat   -140000 

 

 

 

 

‘ 

 

 

Barn og ungdomsutvalget 

 

Barn og ungdomsutvalget virksomhetsplan 

 Introjakt/ opplæringsjakt 

 Fellejakt  

 Åtejakt  

 Pilking (Mosjøen/Rokosjøen) 

 Kan vi forhandle med Løiten Almenning for å få samme betingelser som man har i Stange og 

Romedal? Der gjelder ungdomskortet til man er 23 – i Løiten almenning kun til man er 17.  
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Elgbaneutvalget 

Planer for 2024 

Vi har fått tildelt NM elgbane 2026. Dette vil gjøre at det blir noe opprustning på anlegget, både 
anviseranlegg og bygg ellers. Vi har søkt om spillemidler til deler av dette, og derfor må noe 
ombygging gjøres på standplassbygget for å få godkjent for forflytningshemmede (innganger). Det er 
bestilt nytt utstyr på løpende elg.  
Hovedkomiteen NM, er på plass.  
 

Dugnad 
Står igjen noe arbeid med gjerde/stengsler, skilt må opp og kontroll av siktelinjer. Siktelinjer, så er 
mye gjort.  
Dør inn til løpende elg. Se over nedslagsfelt og fylle igjen huller i kulefanget.  
Regner med at nytt anlegg på løper’n blir montert i år.  
 

Budsjett 

Budsjett, elgbaneutvalget 2024   Inntekter   Utgifter  

Skyting, avgifter til trening.  kr 140 000,00   

Ammunisjon kr 90 000,00   

Utleie baneanlegg kr 5 000,00   

Sparebankstift, skiver fasthold vises v innkjøp kr 180 000,00   

Sparebankstiftelsen, utstyr til løper. Vises v innkjøp kr 50 000,00   

Graving på støyvold    kr 75 000,00 

Datakurs    kr 1 750,00 

Rekrutteringstiltak   kr 12 000,00 

Vedlikehold av baneanlegg   kr 60 000,00 

Innkjøp ammo.    kr 85 000,00 

Istandsetting anlegg, løper alt nytt.   kr 75 000,00 

Lisenser   kr 5 000,00 

Materiel til drift, gjerder, skilt, snørydding osv.    kr 5 000,00 

Premier. (Noe etterslep som er blitt ordnet opp i).    kr 35 000,00 

Megalink komplett nyttanviseranlegg fasthold 100m.    kr 422 235,00 

Lyddempere til lagsgevær 4stk   kr 14 000,00 

Ny vogn til viltmål   kr 12 500,00 

Sum utgifter   kr 802 485,00 

Sum inntekter kr 465 000,00   

Resultat   -kr 337 485,00 
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Jakt og fiskeutvalget 

Planer for 2024 

 

Fortsetter aversjonstrening som tidligere. 

Blodspor og ettersøk fortsetter som tidligere. 

Ettersøkskurs for ettersøksringen ønskes. 

Båtene på Rokosjøen overhales. 

Anlegge ny båtplass på hammardammen. 

Lage skikkelige båtplasser. 

Arbeid med gjeninnføring av klubbmesterskap i isfiske. 

Fortsette arbeid med foredragsholdere. 

Kastekurs for ungdom inntil 20år. 

Introjakt due/rev/rådyr. 

Kultivering Vingerjessa. 

fluebindekvelder 

 

Budsjett 2024; 

Utgifter/investeringer 

Reparasjoner båter og båtplasser  5 000,- 

«Partytelt» til aversjonsgjengen.  10 000,- 

Fiskeutstyr     10 000,- 

Foredrag/event(jegerpodden)   50 000,- 

Bekledning instruktører    10 000,- 

Sum      85 000,- 

Inntekter 

Aversjonstrening    45 000,- 

Foredrag/event     65 000,- 

Fluebindekurs     3 000,- 

Fluekastekurs     5 000,- 

Sum      118 000,- 

 

Resultat     33 000.- 
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Arbeidsprogram 2024 for leirdueutvalget 
    
 

1. Flytte gapahuk og bygge ny grillplass 

2. Oppgradering av tårn og «kasterhus» 

3. Oppgradering av batteribod 

4. Etterspørre hugging av trær i skyteområde 3 – Løiten Almenning 

5. 27. januar – Vintercup 

6. 17. februar – Vintercup 

7. 27. april – 100 skudd Compak Sporting 

8. 28. april – 100 skudd Compak Sporting 

9. 11. mai – Nordisk jaktskyting 

10. 1. juni – Beretta Norgescup (klubbmesterskap leirduesti) 

11. 2. juni – Beretta Norgescup 

12. 8. juni – Opplandscup 

13. 9. juni – Opplandscup 

14. RM Jegertrap* 

15. 10. august - NM Compak Sporting 

16. 11. august – NM Compak Sporting 

17. Hedemarkenkarusellen, jegertrap* 

18. 24. august – Klubbmesterskap LJFF 

(*Avventer dato for gjennomføring av stevner) 
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Leirdueutvalg driftsbudsjett 

Budsjett 2024       

Beskrivelse Inntekter Utgifter Resultat 

Trening (patroner og duer) 575000 425000 150000 

Kiosk 110000 75000 35000 

Stevner 400000 270000 130000 

Vedlikehold geværer   5000 -5000 

Avdrag lån   82000 -82000 

Besøk firmaer 50000 25000 25000 

Deler til kastere   10000 -10000 

Oppdatering sendere og Datec   50000 -50000 

Mottakere   40000 -40000 

Strøm   40000 -40000 

Strøing og brøyting   15000 -15000 

Bygningsmaterialer   30000 -30000 

Internett leirduebana   13000 -13000 

Batterier   20000 -20000 

Kontor og rekvisita   25000 -25000 

Sum 1135000 1125000 10000 

 

Leirdueutvalg NM budsjett 

10. – 11. august skal Løiten JFF i samhandling med Løiten Sportsskyttere avholde NM i Compak 

Sporting. Her har vi et mål om 200 deltakere som skal skyte 200 duer hver seg over en helg. Etter 

2023 har dugnadsinnsatsen og samholdet i klubben økt til imponerende høyder, og det håper vi på å 

bygge videre på i årene fremover ettersom det muliggjør for klubben å arrangere slike arrangement. 

Inntektene fra arrangementet skal investeres videre i utstyr som vil gagne klubben og dens 

medlemmer. 

 

  NM Budsjett 2024     

Beskrivelse Inntekter Utgifter Resultat 

Påmelding 280000,00 0,00 280000,00 

Reklame/sponsor 60000,00 0,00 60000,00 

Kiosk 75000,00 50000,00 25000,00 

Profesjonelle dommere 0,00 45000,00 -45000,00 

Premiering 0,00 100000,00 -100000,00 

Innkjøp 6-hjuling til NM 0,00 150000,00 -150000,00 

Trening 35000,00 17500,00 17500,00 

        

  450000,00 362500,00 87500,00 
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Styrets kommentar:  

Ingen av utvalga (elgbane-, jakt- og fiske-, kvinne-, leirdue-) har lagt inn godtgjøring til ledere (kr. 

2500.-, jmfr. vedtak fra 2023). Dette er derfor lagt inn i hovedstyrets budsjett. 

 

I elgbaneutvalgets budsjett ligger det inne kr. 572235.- (kroner 

femhundreogsyttitusentohundreogtrettifem) i utgifter til utbedring og vedlikehold av baneanlegg; 

graving på støyvoll, alt nytt på løpende elg, nye elektroniske skiver på fastholdet.  

Det er søkt om spillemidler ut fra at kostnaden til utbedring og oppgradering er stipulert til kr. 

947 000.- (kroner nihundreogførtisjutusen), noe som gir en differanse på kr. 374 765.- (kroner 

trehundreogsyttifiretusensjuhundreogsekstifem). Det som ligger i budsjettet er det elgbaneutvalget 

forventer å rekke inneværende år. Resten av arbeidet må gjøres i 2025, og legges inn i budsjettet da. 

 

Om årsmøtet vedtar at regnskapet skal føres av et firma, må det settes av kr. 60 000.- (kroner 

sekstitusen) i budsjettet til dette.  

 

 

Styrets innstilling:  

Budsjett og aktivitetsplan godkjennes med styrets kommentarer. 

 

 

5. Fastsettelse av medlemskontingent for 2025 

 

Årsmøtet 2023 vedtok å øke satsen for medlemskontingent fra laveste til middels nivå.  

Styret foreslår at LJFF sin medlemskontingent skal ligge på middels nivå også i år. 

 

Styrets innstilling til vedtak: 

Medlemskontingenten i LJFF endres ikke fra 2024 til 2025. 
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6. Retningslinjer for foreningsdriften 

Styret i LJFF følger NJFF sitt strategidokument. Det finnes i vedtektenes §2, og gjengis her: 
LJFF sine formål er de samme som for NJFF. Arbeidet i foreningen/laget skal bygge på NJFFs 
gjeldende strategidokument: 
 

 å knytte jegere og fiskere sammen i felles arbeid for å øke vilt- og fiskebestanden ved 
positive tiltak på vilt- og fiskestellets område. 

 å arbeide for å bedre allmennhetens adgang til jakt og fiske. 

 å arbeide for human jakt og ansvarsbevisst ferdsel i skog og mark. 

 å innarbeide respekt for jakt-, fiske- og friluftslovgiving hos allmennheten. 

 å arbeide for korrekt bruk av våpen og sportsfiskeredskap. 

 å arbeide for bedre jakt- og ettersøkshunder. 

 å arbeide for vern av naturens produksjonsgrunnlag samt for økt produksjon av vilt 
og fisk. 

 å arbeide for økt rekruttering ved å drive aktivt ungdoms- og utdanningsarbeid. 

 å arbeide for arrangering og deltakelse i konkurranseformer innen NJFF, så som 
jaktskyting, fiske og andre former for konkurranser. 

 å samarbeide med offentlige myndigheter, grunneiere og andre 
interesseorganisasjoner. 

 å arbeide for å etablere lokale medlemsfordeler. 
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7. Informasjon fra styret 

Dette er saker vi jobber med nå 

 Yksnsjøen;  

 Saken ble avgjort – i vår favør – i fjor, og NVE anser seg å være ferdige med saken.  

 Løiten Almenning tar saken videre opp til departementsnivå.  

 Fura- og Vingerjessaprosjektene 

Vi er med på større prosjekter i Fura-vassdraget og i Vingerjessa. 

 Utbedring av elgbaneanlegget; 

Elgbaneanlegget må utbedres for å tilfredsstille kravene til sikkerhet. 

Kulefang må utbedres, og det må sørges for fri sikt i henhold til gjeldende regelverk.  

Gravearbeider ble igangsatt i fjor høst, og vi håper at arbeidene blir ferdige før vi 

begynner med storvilt-treninger i vår. 

 Søknad om NM elgbane 2025;   

LJFF søkte om å arrangere NM elgbane i 2025. Dette arrangementet ble tildelt andre, 

og LJFF ble anmoda om å prolongere søknaden til å gjelde for 2026.  

Det gjorde vi, og vi har nettopp fått beskjed om at vi er tildelt arrangementet. 

NM går av stabelen i uke 29-2026 

 NM compak 2024 

Løten sportsskyttere med LJFF arrangør skal arrangere NM i compak i 2024. 

Arrangementet er lagt til uke 32-2024. Vi ser frem til å arrangere NM i LJFF. 

 Eksterne midler 

Styret har søkt om midler fra ulike hold, stiftelser m.m. Noen av søknadene har vi fått 

innvilget, noen har vi fått avslag på og noen venter vi på svar på. 

 Strømstøtte 

Kort informasjon. 

 Fornye kontrakt med Forsvaret 

Sameiet Løiten skytterhus - ny avtale om leie av ulike fasiliteter på baneområdet; 

skytterhus og skytebaner. P.g.a. samarbeidet mellom DFS og Forsvaret er det Løiten 

skytterlag som forhandler med Forsvaret. 

 Jegerprøvekurs 

Vi skal arrangere jegerprøvekurs i 2024 

 NM leirduesti 2025 

Vi skal arrangere NM i leirduesti i 2025 
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8. Innkomne saker med styrets drøfting og innstilling til vedtak 

 

Styret har mottatt tre saker til årets årsmøte. 

 

Sak I 

Sak fra Oscar W Nilssen til forberedende møtet i leirdueutvalget: 
Oscar W. Nilssen har sendt inn forslag til forberedende årsmøte i leirdueutvalget: Lånet på 
servicehuset skal innfris snarest mulig. Dette som sak til årsmøte i LJFF. 
 
Kommentar fra leirdueutvalget: 
Henrik redegjør for hovedstyrets syn på saken - som er at lånet blir innfridd i august 2024 
etter at momskompensasjon, tippemidler/spillemidler er mottatt av LJFF. 
«Vi i leirdueutvalget støtter Oscar i at dette innfris snarest mulig innen året 2024 og at dette 
sendes inn som årsmøtesak til årsmøte i Løiten J.F.F den 20.03.24.» 
 
 
Styrets drøfting:  
 
Da LJFF tok opp lån for å sette opp det nye servicebygget på leirduebana, var forutsetningen 
at vi skulle følge bankens nedbetalingsplan fram til utbetaling av spillemidler og 
merverdikompensasjon, og at vi når vi mottar spillemidler og merverdikompensasjon 
innbetales dette i sin helhet på det som da er igjen av lånet.  
 
Vi søkte om kr. 424 000.- i spillemidler til prosjektet. Søknaden er innvilget, og så vidt vi vet 
pr. dags dato har vi rykket fremst i køen og er de neste i Løten kommune som får utbetalt 
spillemidler. På grunn av at kostnadene ble noe lavere enn budsjettert, er summen vi får i 
spillemidler redusert tilsvarende. Når utbetalingen kommer, vet vi ikke. 
X-faktoren når det gjelder eksakt beløp vi får utbetalt, er omsøkt merverdikompensasjon. Vi 
vet at vi får slik kompensasjon, men vi vet ikke når vi får den eller hvor mye vi får. 
 
Om vi følger planen og nedbetaler lånet når vi får utbetalt spillemidler og 
merverdikompensasjon, påvirker ikke dette LJFF sin likviditet i den grad at det går ut over 
aktiviteten i de ulike utvalga. 
 
Pr. i dag har LJFF om lag kr. 1 050 000.- på konto. 
Restlånet er på om lag kr. 440 000.- 
Differansen mellom oppsparte midler og lån er altså om lag kr. 610 000.- 
 
Om årsmøtet vedtar at lånet skal innfris snarest mulig/i august 2024/innen 2024 – før vi har 
fått utbetalt spillemidler og merverdikompensasjon - er det disse kr. 610 000.- LJFF har å 
bruke til investeringer og aktivitet. 
 
For å kunne ta på oss ansvaret for større arrangementer må internettkapasiteten på 
anlegget/skytterhuset forbedres. Det arbeides med å innhente tilbud på å legge inn fiber, og 
med å finansiere dette. Vi ser for oss at vi kan få noe støtte til dette, men vi må også regne 
med å bære noe av kostnaden selv.  
Kostnaden er pr. i dag stipulert til kr. 550 000.- - inn på huset. Deretter må nettet distribueres 
ut til anlegga. 
 
Løiten skytterhus er sameie mellom Løiten skytterlag og LJFF, eierbrøken er 50/50. Huset 
nærmer seg 20 år, og det har de siste par årene vært mye trøbbel med fyringsanlegget. 
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Antakelig må dette skiftes ut. Vi har pr. i dag ikke fått et konkret tilbud på bordet, men nytt 
varmeanlegg er løselig antatt å koste om lag kr. 250 000.- 
Leirdueutvalget har bedt om tilbud på leirduer og hagleammunisjon, slik at de kan holde 
aktiviteten oppe og være rusta til sommerens arrangementer. Styret mottok i slutten av 
februar tilbud på dette på kr. 570 000.- 
 
Leirdueutvalget har også et ønske om å kjøpe ATV for å forenkle drifta på leirduebana. Denne 
investeringen ligger inne med kr. 150 000.- i budsjettet for NM 2024.  
 
LJFF ble 21. februar 2024 tildelt NM elgbane 2026.  
For å kunne gjennomføre dette arrangementet må elgbana opprustes. Vi er fra før i gang 
med å utbedre voller og kulefang for å tilfredsstille politiets krav til sikkerhet, slik at vi også 
framover kan gjennomføre treninger for storviltjegere, fallviltgruppa og rovviltgruppa og 
oppskyting til jegerprøva. En stor del av tilbudet til medlemmene våre og aktiviteten til 
elgbaneutvalget ligger her. 
Til NM elgbane er det nødvendig å skifte ut skivemateriellet både på «løperen» og på 
fastholdet. Kostnadene er beregna til kr. 947 000.-.  
Kostnader til videre utbedring og vedlikehold av støyvoll kommer i tillegg til dette. 
Vi har søkt Sparebankstiftelsen om midler til skivemateriell, og har fått innvilga kr. 230 000.- 
Vi har også søkt om spillemidler; kr. 315 000.-. I og med at vi har søkt om spillemidler, må 
lokalitetene være tilgjengelige for forflytningshemmede, noe som gjør at vi også må foreta 
noen justeringer på bygget – dette ligger i de kr. 947 000.-. I reglene for spillemidler ligger det 
at vi må kunne forskuttere beløpet; vi vet ikke når vi får utbetalt det omsøkte beløpet. 
Differansen mellom kostnadene og støtte fra Sparebankstiftelsen og spillemidler - kr. 
402 000.- - samt forskuttering av de kr. 315 000.- må finansieres av oppsparte midler. 
 
Om årsmøtet vedtar at vi skal innfri lånet snarest mulig/i august 2024/innen 2024, slik 
forslaget fra Oscar W. Nilssen og leirdueutvalget foreligger, uten å vente på utbetaling av 
spillemidler og merverdikompensasjon, er konsekvensen at LJFF ikke har økonomisk 
spillerom til både å foreta de nødvendige utbedringene av elgbaneanlegget, investere i ATV 
og å kjøpe leirduer og hagleammunisjon i de kvanta leirdueutvalget anser som nødvendig for 
å kunne drifte aktiviteten sin. 
 
Om vi ikke kan utbedre og oppgradere elgbaneanlegget, må vi si fra oss å arrangere NM 
elgbane 2026. 
 
 
Styrets innstilling til vedtak: 
LJFF følger oppsatt nedbetalingsplan for lånet til servicebygget på leirduebana.  
Når spillemidler og merverdikompensasjon utbetales, innbetales denne summen i sin 
helhet på lånet. 
Om spillemidler og merverdikompensasjon ikke dekker restlånet, følger vi bankens 
nedbetalingsplan på resten av lånet, og om restlånet på det tidspunktet vi får utbetalt 
spillemidler og merverdikompensasjon er lavere enn det vi får utbetalt, setter vi 
restbeløpet på konto. 
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Sak II 

Sak fra Oscar W. Nilssen: 

Det er utrolig stille i LJFF mellom årsmøtene, så den vanlige medlem kan føle seg satt på 

sidelinja mange ganger. 

Forslaget går ut på at Årsmøte i LJFF instruerer hovedlaget til å avholde minst ett 

medlemsmøte hvert å, det bør være ett møte med ett tema noe som er av interesse for 

medlemmene + redegjøre for hvordan og hva LJFF gjør og har gjort hittil i dette år, også 

økonomi. 

Jeg foreslår ett møte i august hvert år før datoen 20, etter denne dato er det flere som 

begynner trening og er ferdige med utstillinger. 

 

 

Styrets drøfting: 

 

I tillegg til det vi kan kalle vanlige aktiviteter, som for å nevne noe favner diverse skytinger på 

leirdue- og elgbana, Fura-prosjektet, sommerskole for barn og unge, fluebinding, 

aversjonstrening for hund, blodsportrening og diverse introjakter, bygde vi i 2021 og 2022 

nytt servicebygg på leirduebana. Vi arrangerte NM i jegertrap og påbegynte en større 

utbedring av elgbana i 2023 og  vi skal arrangere ulike NM både i 2024, 2025 og 2026. LJFF 

har også egen ettersøksring, slik at medlemmene kan tegne avtaler der. 

Alt dette utløser utrolig mye dugnadsarbeid – dugnadsarbeid medlemmene våre står for, 

både for å holde aktiviteten oppe og for å holde utgiftene nede/tjene inn penger til ulike 

aktiviteter.  

I 2023 arrangerte vi også pubkveld på skytterhuset i forbindelse med NM, pubkveld for 

medlemmer på Godshuset og dugnadsfest for NM-gjengen på skytterhuset, og i følge 

årsberetningene er det gjennomført to møter for alle medlemmer i LJFF på elgbana og tre 

møter for alle medlemmer på leirduebana. 

 

Styret ser derfor ikke LJFF som «utrolig stille» mellom årsmøtene. 

 

Styret tenker at det er de ulike underutvalga si oppgave å initiere kvelder med tema(er) som 

er av interesse for medlemmene, da utvalga vet mer om hva som interesserer medlemmene 

enn hovedstyret gjør.  

Vi setter pris på engasjerte medlemmer, og ber om at gode ideer meldes til utvalgslederne. 

Det er også hyggelig om medlemmene bistår utvalga i dette arbeidet. 

 

Når det gjelder løpende informasjon, kan vi bli bedre både til å oppdatere hjemmesida, sida 

på Facebook og til å bruke aktivitetskalenderen.  

 

Ellers er tanken at utvalgslederne er bindeleddet mellom hovedstyret og utvalga, og at 

medlemmene gjennom disse kan få nødvendig informasjon.  
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Styrets innstilling til vedtak: 

Styrets sekretær sørger for at hjemmesida til enhver tid er oppdatert og for å publisere 

referatene fra styremøtene på hjemmesida. 

Utvalgslederne sørger for å bruke aktivitetskalenderen så godt det lar seg gjøre, og tar 

ansvar for ulike arrangementer for medlemmene gjennom året.  

 

 

Sak III 

Sak fra Oscar W. Nissen: 

Når LJFF skal avholde mesterskap som NM med NJFF sine skyte grener skal hovedstyret være 

engasjert styret for NM, dette er helt vanlig for alle NJFF sine foreninger i slike store 

mesterskap.  

Det jeg erfarer er at LJFF søker om minst 2 NM di nærmeste år og da skal hovedlaget være på 

banen og være engasjert. 

Det skal føres eget regnskap for NM, med egen kasserer. 

 

 

Styrets drøfting: 

 

Det er styret i LJFF – det vil si det styret O.W. Nilssen henviser til som «hovedstyret» - som 

står bak alle søknader om NM i LJFF sin regi. 

Når hovedkomiteene til de ulike NM-arrangementene skal velges, overlater vi til de aktuelle 

utvalga å finne kandidater til disse, da vi ser det slik at det er i utvalga fagkompetansen 

ligger. Når det gjelder kommende NM-arrangementer, er lederne i hovedkomiteene 

medlemmer av styret. 

Videre er det bestemt at kasserer også skal være kasserer i hovedkomiteen(e) for NM(ene). 

 

Det foreligger selvsagt egne NM-budsjetter, og det føres egne regnskap for NM.  

 

 

Styrets innstilling til vedtak: 

Styret fortsetter samme engasjement i NM-arrangementer som pr. dags dato.  

Det vil si at minimum ett av medlemmene i den aktuelle hovedkomiteen for NM skal være 

fra styret, i tillegg til at kasserer alltid er kasserer for NM.  
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9. Valg 

i henhold til §8 

Hovedstyre 

Leder  Beate Smedstad Andersen                Gjenvalg 

Nestleder     Hilde DT Lang-Ree.                         På valg 2025 

Kasserer  

Sekretær       Simen Storsveen      Gjenvalg 

Styremedlem   Kato Nordsveen                         På valg 2025 

Styremedlem  Anders Nilssen                     Gjenvalg 

Styremedlem Stein Widar Hagen      

Styremedlem  Henrik Fylling      På valg 2025 

Kvinnekontakt Anne Westvold     Gjenvalg 

Vara medlem  Kim Erik Larsen                  På valg 2025 

Varamedlem   Jørn Marken       Gjenvalg 

Varamedlem Geir Morten Fylling  

 

 

Revisorer 

Revisor   Morten Haraldsen 

Revisor  Ingebjørg Johansen           På valg 2025 

 

 

Samarbeidsutvalget for skytterhuset 

Knut Nordli          Gjenvalg 

Stein Widar Hagen 

 

 

Kvinneutvalget 

Anne Westvold             Gjenvalg    

Elisabeth Bruvik              

Linda. Dahlbak     

Mette Østvold        

 

 

Jakt og fiske utvalget 

Leder     Anders Nilssen    Gjenvalg 

Nestleder   Kim Erik Larsen 

Aversjon  Gunnar Helge Arnekleiv 

Ettersøk/blodspor   Beate Smedstad Andersen 

Fisk   Ole Magne Berget 

Fuglehund og harehund utgår 
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Barn og ungdomsgruppa 

Leder     Stein Widar Hagen    Ny 

Nestleder  Erik  Andre Holvik.        På valg 2025 

Styremedlem   Simen Larsen Ålgård      På valg 2025 

Styremedlem   Ola Strand Nystuen         På valg 2025 

Styremedlem  Martin Brustad     Gjenvalg 

Styremedlem  Benjamin Øien Hørsand    Gjenvalg 

Aspiranter til utvalget  Trond Brage Holvik     

                                           Christian Larsen 

 

 

Leirdueutvalget 

Leder   Henrik Fylling        På valg 2025 

Nestleder      Brede Ensrud     Ny 

Sekretær   Ann Cathrin Hoel Larsen    Gjenvalg 

Styremedlem  Nils Anders Østberg          På valg 2025 

Styremedlem  Ronny Olafsen          På valg 2025 

Styremedlem    Stein Nikolaysen    Gjenvalg 

Styremedlem/ 

Dugnadsansvarlig     Geir Morten Fylling    Ny 

 

 

Elgbaneutvalget 

 

Leder     Kato Nordsveen     På valg 2025 

Nestleder       Jørn Marken    Gjenvalg 

Sekretær   Espen Skogheim Kaspersen   På valg 2025 

Styremedlem   Rune Skårholen    Gjenvalg 

Styremedlem   Hans Inge Murud   Gjenvalg 

Styremedlem   Jon Inge Storåsen    På valg 2025 

Varamedlem   Even Nordsveen     På valg 2025 

Varamedlem   Ola Berntsen    Gjenvalg 

Valgkomite   Jon Nordeng     På valg 2025 

Valgkomite     Sverre Lindstad    Gjenvalg 

 

 

Valgkomite 

Lars Hagen  Leder 

Elisabeth Ophus 2 år (erstatter Stein Widar da han går inn i husstyret) 

 

 

 

 

 

Forslag fra utvalg 
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Styrets kommentar til valgkomiteens innstilling: 

Valgkomiteen har også i år hatt store utfordringer med å få noen til å stille til valg som kasserer i 

Løiten JFF, og overlot på styremøtet 7. mars til styret å finne kasserer.  

Samtidig foreslo valgkomiteen at vi skal overlate kassereransvaret og føring av regnskapet til et 

regnskapsfirma. 

 

Det har vist seg svært vanskelig å få noen til å ta på seg kassereransvaret i Løiten JFF – dette kan ha 

sammenheng med at vi er ei stor forening som har hatt og har mye på gang både når det gjelder 

utbedring av eksisterende anlegg, nye prosjekter på anlegga og store arrangementer som NM, og de 

etterhvert strenge krava som stilles til å ha oversikten over økonomien. 

De siste tre åra har vi hatt en kasserer som er utdanna regnskapsfører og revisor, og som derfor har 

hatt den nødvendige fagkompetansen til også å føre regnskapene. 

Styret ser det som en mulighet at vi i framtida kan kjøpe regnskapsføringa fra et firma.  

Det vil imidlertid bli uforholdsmessig kostbart om et regnskapsfirma også skal håndtere alle inn- og 

utbetalinger i «hverdagsdrifta», så vi vil trenge en kasserer til å følge opp dette.  

Det er også vedtatt, jmfr. styrevedtak og sak 8 pkt. III, at kassereren i LJFF skal være kasserer i 

hovedkomiteene til NM-arrangementene.  

 

Ut fra dette ser styret ikke at vi kan overlate hele kassereransvaret til et regnskapsfirma – LJFF 

trenger en som kan ivareta kassereransvaret selv om vi kjøper selve regnskapsføringa. 

Vi ser det også slik at jobben med å føre regnskapet er blitt så stor at vi kan hende må sette av 

penger til godtgjøring i en helt annen størrelsesorden enn tidligere, og styret har derfor satt av kr. 

50 000.- (kroner femtitusen) ekstra til dette i årets budsjett. 

 

Styrets forslag til kasserer: Berit Bøhn  

 

Berit Bøhn er statsautorisert regnskapsfører. 

Hun fakturerer regnskapsføringa fra enkeltmannsforetaket sitt – begrensa opp til kr. 50 000.- 
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Vedlegg Innstillinger fra valgkomiteen 

Hovedstyret 

 

Leder.  Beate Smedstad Andersen.                  Tar gjenvalg 

Nestleder.      Hilde DT Lang-Ree.                      På valg 2025 

Kasserer  

Sekretær      Simen Storsveen.                         Tar gjenvalg 

Styremedlem.   Anders Nilssen (j).                  Tar gjenvalg 

Styremedlem. Stein Widar Hagen (u) 

Styremedlem Henrik Fylling (l) 

Kvinnekontakt. Anne Westvold 

Vara medl. Kim Erik Bjørnstad.              På valg 2025 

Varamedlem.  Jørn Marken ( e) 

Varamedlem. Geir Fylling ( l) 

 

 

Revisorer 

Revisor  Morten Haraldsen 

Revisor Ingebjørg Johansen       på valg 2025 

 

 

 

 

Samarbeidsutvalget for skytterhuset 

Jon Lundsbakken.  (Ls) 

Åge Sætre. (Ls) 

Knut Nordli.      Tar gjenvalg 

Stein Widar Hagen 

 

 

Kvinne utvalget 

Anne Westvold.       Tar gjerne 

Elisabeth Bruvik.       På valg 2025 

Linda. Dahlbak.         På valg 2025 
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Jakt og fiske utvalget 

Leder.  Anders Nilssen.  Tar gjenvalg 

Nestleder. Kim Erik Larsen 

Aversjon.  Gunnar Helge Arnekleiv 

Ettersøk/blodspor.    Beate Smedstad Andersen 

Fuglehund og harehund utgår 

 

 

 

 

Barne og ungdomsgruppa 

Leder.  Stein Widar Hagen 

Nestleder.  Erik  Andre Holvik.    På valg 2025 

Styremedlem.  Simen Larsen Ålgård.  På valg 2025 

Styremedlem.  Ola Strand Nystuen.     På valg 2025 

Styremedlem.    Martin Brustad 

Styremedlem.   Benjamin Øien Hørsand 

Aspiranter til utvalget.    Trond Brage Holvik 

                                            Christian Larsen 

 

 

Leirdue utvalget 

Leder. Henrik Fylling.     På valg 2025 

Nestleder    Brede Ensrud 

Sekretær. Ann Cathrin Hoel Larsen.  Tar gjenvalg 

Styremedlem. Nils Anders Østberg.       På valg 2025 

Styremedlem. Ronny Olafsen.      På valg 2025 

Styremedlem.  Stein Nikolaysen 

Dugnadsansvarlig.      Geir Fylling 

 

 

Elgbane utvalget 

 

Leder  Kato Nordsveen.  På valg 2025 
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Nestleder.     Jørn Marken 

Sekretær. Espen Skogheim Kaspersen. På valg 2025 

Styremedlem.   Rune Skårholen 

Styremedlem.   Hans Inge Murud 

Styremedlem. Jon Inge Storåsen. På valg 2025 

Vara medlem. Even Nordsveen  på valg 2025 

Varamedlem.  Ola Berntsen 

Valgkomite Jon Nordeng. På valg 2025 

Valgkomite.   Sverre Lindstad 

 

Valgkomite 

Lars Hagen. Leder 

Elisabeth Opphus. 2år ( erstatter Stein Widar da han går inn i husstyret) 
 

 

 


